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آمریکا اکنون در فاز تعامل استراتژی براندازی است

نماینده ولی فقیه در ســپاه گفت:  تاکتیک آمریکا در مقابل ایران گاهی تغییر می کند ولی در کل اســتراتژی براندازی جمهوری اســلامی ایران همچنان از سوی ایالات متحده دنبال می شود. حجت الاسلام 
والمســلمین علی ســعیدی در مراســم تکریم و معارفه مسئول  نمایندگی ولی فقیه در سپاه شهدا آذربایجان غربی با اشاره به دشمنی تاریخی و دیرینه آمریکا با ملت ایران اظهار داشت: ایالات متحده آمریکا 
تاکنون اســتراتژی براندازی جمهوری اســلامی ایران را در قالب ســه رویکرد محوری دنبال کرده اســت. او تصریح کرد: راه اندازی جنگ نیابتی به مدت ۹۴ ماه به ســرکردگی رژیم بعث عراق، تحریم های 
ظالمانه و تعامل دیپلماتیک سه رویکرد دشمن در اجرای استراتژی براندازی جمهوری اسلامی ایران است که هم اینک در فاز تعامل آن قرار داریم. سعیدی تصریح کرد: انقلاب اسلامی ایران یک امانت 
الهی اســت و در این میان اطاعت از رهبری و ولی امر به معنی حرکت در مســیر حفظ انقلاب اســلامی اســت و اگر کسی این مراقبت و محافظت از انقلاب را به درستی انجام ندهد، بالاترین اشتباه را انجام 
داده است و اگر این اشتباه ها دامنه دار شود بر اساس آیات قران کریم همچو قوم بنی اسرائیل که از حضرت موسی )ع( اطاعت نکرده و شکست خوردند دچار خسارت فراوان خواهیم شد. او گفت: برخی از 

افراد ظرفیت مقاومت و استقامت را ندارند در حالیکه برای استمرار توفیقات انقلاب اسلامی به عنوان محور مقاومت در جهان نیازمند استقامت همه جانبه در مقابل دشمنان هستیم.

تلاش برای ایجاد ناامنی در مرزهای شرقی
فرمانده قدس نیروی زمینی سپاه در جنوب 
شــرق کشــور با بیان اینکه کنترل مرزهای 
جمهوری اســلامی ایران را با هوشــیاری 
انجــام می دهیم گفت: اخبار دقیقی مبنی 
بر تلاش ســرویس های عربی به خصوص 
عربســتان و غرب و کشورهای غربی برای 

ایجاد ناامنی در مرزهای شرقی در دست داریم. محمد مارانی با بیان اینکه 
در سال ۹5 علی رغم توطئه های بسیاری که علیه ما وجود داشته و گسترش 
فعالیت گروه های مختلف در آن ســوی مرزها توانستیم به توفیقات خوبی 
دســت پیدا کنیم گفت: امسال 3 – ۴ گروه فعال گروهک های ضد انقلاب 
آن سوی مرزها را منهدم کردیم که یکی از آنها گروهی با سر تیمی امان الله 
رئیســی بود که به گروهک فرقان وصل بود. مارانی افزود: این گروه قصد 

داشت در مرزها و شهرهای مرزی و در عمق کشور اقداماتی انجام دهد.

استیضاح فانی منتفی شد
بهــرام پارســایی نماینــده مــردم شــیراز و 
ســخنگوی فراکســیون امید با بیان اینکه 
جلســه شــورای مرکزی فراکســیون امید 
بــا حضور اعضا برگزار شــد افــزود: محور 
بحث این جلســه ادامه مباحــث مربوط به 
اســتیضاح فانــی رئیس آمــوزش  و پروش 

بــود که فراکســیون در این بــاره به جمع بندی نهایی رســید. ســخنگوی 
فراکسیون امید مجلس شورای اسلامی همچنین تصریح کرد: جمع بندی 
فراکســیون فعلا بر این اســت که اولویت ما بر استیضاح نیست که یکی از 
دلایــل آن نزدیک بودن به ســال تحصیلی اســت و در صورت اســتیضاح 
نوعــی بی نظمی در مدیریــت کلان مجموعه آموزش  و پــرورش به وجود 
 می آید؛ لذا تصمیم بر این شد که موضوع استیضاح فعلا به صلاح عمومی 

جامعه نیست.

احمدی نژاد و روحانی در لیست اصولگرایان
حمیدرضا ترقی عضو شورای مرکزی حزب 
موتلفه اســلامی گفت: اینکه اصولگرایان 
مهره های اصلی یا نفراتی که شانس کمتری 
برای رای آوری دارنــد را وارد انتخابات آتی 
کنند یا خیر، به سنجش شرایط بستگی دارد. 
اگر موقعیت به همین شکل فعلی باشد که 

بخش اعظمی از شــعارهای رییس جمهور روی زمین مانده اســت، حتی 
نیازی به رقیب جدی هم نیســت. ترقی افزود:  اگر شرایط به همین منوال 
فعلی باشــد، اصولگرایان ممکن اســت به یک نامزد اصلح تکیه کنند، اما 
اگر شرایط دولت برای عمل به شعارهایش تحت تأثیر عواملی که ذکر شد؛ 
آن وقت نیازمنــد یک نیروی رای آور خواهیم بود. وی با بیان اینکه روحانی 
جزو گزینه های لیســت اصولگرایان است گفت: نام احمدی نژاد هم مثل 

روحانی در لیست مذکور قرار گرفته است.

 نباید به هر بهانه ای 
بنا را بر تخریب دولت 

گذاشت
رئیس قوه قضاییه با تبریک فرارسیدن هفته دولت، 
پایبندی به آرمان ها و ارزش های انقلابی و الهی و 
حفظ استقلال، عزت و کرامت جمهوری اسلامی 
ایران در کنار تلاش برای رفع مشکلات مردم را از 
مهمترین وظایف دولت دانســت و خواستار رعایت 

انصاف در نقد عملکرد دولت شد.
آیــت اللــه آملــی لاریجانــی بــا تاکید بــر این که 
»مســئولیت در جمهوری اسلامی ایران وسیله  ای 
برای خدمت کردن اســت« افزود: مســئولان قوا 
و مدیــران رده های پایین تــر اگر گمــان کنند که 
مســئولیت ها فرصتی برای توجه بــه امور دنیوی 
اســت معلوم می شــود که آرمان هــای انقلاب را 

نشناخته اند.
وی با اشاره به این که »التزام و تعهد به ارزش های 
انقلابــی و الهــی و پایبنــدی بــه احــکام نورانی 
اســلام از ســوی مســئولان، همواره مورد تاکید 
حضــرت امــام)ره( و مقــام معظم رهبــری بوده 
است« به مســئولیت ها و وظایف بســیار سنگین 
دولت و دســتگاه اجرایی نیز اشــاره و تاکید کرد: 
همان گونه که در هفتــه قوه قضاییه در خصوص 
نقد و ارزیابی عملکرد دســتگاه قضایی بر رعایت 
انصــاف و توجه بــه کمبودها و کاســتی های قوه 
قضاییــه تاکیــد کــردم؛ اکنــون نیــز در معیار و 
ســطحی وســیع تر عرض می کنم کــه در ارزیابی 
عملکرد و تلاش های بی شــائبه دولت باید جانب 
انصــاف را رعایــت کــرد و مجموعــه تلاش ها و 
خدمات دولــت را در کنار کمبودها و مشــکلاتی 
دید که البته بســیاری از آن ها میراث دولت های 
قبــل و حاصل تحریم های ظالمانه بوده اســت. 
در واقع میلیون ها خدمــت از طریق وزارتخانه ها 
و دســتگاه  های اجرایی در طول ســال، به مردم 
عزیز ارائه می شــود. چشم بستن بر این خدمات، 
نوعی کفران نعمت است. خدمت رسانی در زمینه 
بــرق و آب و مخابرات و راه و مســکن و خدمات 
پزشکی و بهداشــتی و کشاورزی و ده ها و صدها 
مورد دیگر ، امور کمی نیست. گاهی کثرت نعمت 

مانع دیدن آن می شود.
رئیس دســتگاه قضا افزود: البته در کنار توجه به 
خدمــات و تلاش های دولت باید برخی نارســایی 
ها، مفاسد و سوء مدیریت ها را هم دید و نسبت به 

رفع آن ها تلاش کرد.
وی در ادامه با اشاره به این که »نباید به هر بهانه ای 
بنا را بر تخریب دولت گذاشت« گفت: باید به همه 
منتقدین گوشــزد شــود که در نقد عملکرد دولت، 
زحمــات و تلاش هــای دولتمردان نیــز در جای 

خود دیده شود.
وی بــه فراخوان برگــزاری همایشــی در تهران و 
شــرط گذاری مجریان خارجی این همایش برای 
عدم حضور افراد حاضر در لیست تحریم  ها اشاره 
کرد و گفت: مســئولان اجرایی کشور باید در قبال 
شــرکت های خارجی که ادعا کرده اند مسئولان و 
افرادی که تحریم شده اند حق ورود به این همایش 
را ندارنــد قاطعانــه برخــورد کننــد و در برابر آن ها 

نباشند. منفعل 
وی بــا تاکیــد بــر ضــرورت حفظ عــزت و کرامت 
جمهــوری اســلامی ایــران در مــراودات بیــن 
المللــی تاکیــد کــرد: این گونــه ســخنان توهین 
بــه یک ملــت اســت و مســئولان ذی ربــط باید 
به شــدت بــا آن برخورد کننــد و البته اگــر چنین 
 مــواردی تکرار شــود دســتور رســیدگی و برخورد 

خواهم داد.

تسنیم نوشت: اردوگاه اصلاح طلبان همچنان بر مدار»عبور از روحانی«
اصلاح طلبان با طرح موضوعاتی مانند ندادن »چک سفید امضا« به روحانی در انتخابات ریاست جمهوری ۹۶ یا » ائتلاف مشروط« و 

»خواستن سهم« فراتر از خرداد ۹۲ در قدرت و اعضای کابینه، طرح عبور از خاتمی را زمزمه می کنند.

ایلنا نوشت: فانی و صندلی متزلزل آموزش و پرورش
هنوز معلوم نیست زودتر از دوران چهار ساله عکس فانی روی دیوارهای وزارتخانه نصب می شود یا نمایندگان می گذارند دوران چهارساله 

دولت تمام شود، سپس عکس او به دیوار وزارتخانه آویخته شود.

خبرآنلاین نوشت: دلواپسان مجلس دهم، بیرق »چهارمین« فراکسیون را برپا کردند
زمزمه هایی درباره دومین انشعاب از فراکسیون ولایت در لابی مجلس به گوش می رسد اما ظاهرا این فراکسیون با تشکیل جلسه 

دیرهنگامش تصمیم دارد از آن جلوگیری کند.

راه دانا نوشت: نیمکت  نشین های گناه کار!
هرچند مسئولین اعتدالی بر این باورند چنین یورش هایی در اتاق های فکر ضد دولتی طراحی می گردد و اهرمی برای تقلیل محبوبیت 

دولت است لکن در عمل دست اندرکاران ارشد امور اجرایی این گاف را داده اند و به ناچار باید پای لرزه ی خربزه ای خورده اند بایستند.

عکس روزسایت نگار

بازدید علاءالدین 
بروجردی رئیس و 
اعضای کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست 
خارجی و فراکسیون دفاع 
و  اقتدار ملی مجلس از 
نمایشگاه توانمندی های 
وزارت دفاع 

خبرنامه
 دوشــنبه 1 شــهریور ماه 1395

بی معرفتی از نوع روسی
استقرار موشک های اس 300 در شرق تهران دروغ است

حسین دهقان شامگاه یکشنبه با حضور در گفت وگوی ویژه خبری درخصوص 
خبرهای منتشرشده درمورد حضور جنگنده های روسی در پایگاه نوژه، استقرار 
موشک های اس 300 در شرق تهران، خرید جنگنده های سوخو 30 از روسیه 
و موارد دیگر ســخن گفت. وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح درخصوص 
حضور جنگنده های روسی در نوژه گفت: نوعی خودنمایی و بی معرفتی پشت 
اعلام خبر استفاده روســیه از پایگاه نوژه برای حمله به تروریست ها در سوریه 
وجود داشــت. او همچنین استقرار موشــک های اس 300 در شرق تهارن را 
تکذیب و اظهار کرد: ما ســامانه را جایی مســتقر می کنیم که نیاز است چنین 

سیستمی را برای پدافندمان به کار بگیریم و این خبر دروغی است.

 روسیه نوعی خودنمایی و بی معرفتی پشت اعلام خبر 
مربوط به نوژه داشت

ســردار دهقان در این برنامــه در خصوص اخبار منتشرشــده مبنی بر حضور 
جنگنده هــای روســیه در پایگاه هوایی نوژه همدان توضیح داد: اساســا ورود 
روس ها به سوریه در برخی عملیات ها مقابل جریان تروریستی به خواست دولت 
سوریه انجام می گیرد که خواست دولت سوریه در زمینه پشتیبانی عملیات هایی 
هوایی و ماموریت های زمینی است. قرار اولیه بر این بود که روس ها تعدادی از 
ناوگان هوایی خود را متناسب با عملیات های ارتش سوریه به آنجا منتقل کنند 

و عملیات ها انجام گیرد که تاکنون این اتفاق می افتاد.
وی یادآور شــد: در همین راســتا قطعا ما با سوریه و روســیه همکاری کرده و 
می کنیم که صحنه های عملیات انجام گیرد و روسیه در این بین تصمیم گرفت 
حجم بیشتری از هواپیما را وارد کند و سرعت و دقت بیشتری در عملیات های 
خود داشــته باشد. بر همین اساس نیاز داشتند سوخت گیری خود را در منطقه 
نزدیک تری به عملیات انجام دهند، به همین دلیل از پایگاه نوژه استفاده کردند 
اما ما قطعا به آنها پایگاه نظامی ندادیم و در هیچ شــرایطی امکان اســتقرار به 
روس ها داده نشــده است. در عین حال آنها نیامدند که بمانند بلکه برای برهه 
زمانی کوتاه و مشــخصی متناســب با عملیات هایی که در زمین و در ســوریه 
انجام می گیرد برای پشــتیبانی این کمک را از ما خواستند و ما امکان نشست 
و برخاســت به آنها دادیم و هیــچ توافق مکتوبی صورت نگرفت بلکه فقط یک 

همکاری عملیاتی بوده است.
وزیر دفاع همچنین در پاســخ به اینکه چرا این خبر را طرف مقابل اعلام کرد و 
ما خودمان اول آن را منتشر نکردیم، گفت: طبیعتا روس ها علاقه مندند نشان 
دهند که یک ابرقدرت و کشــور اثرگذار هســتند و در تمامی روندهای امنیتی 
منطقه و ســطح جهان حضور دارند. از طرفی علاقه دارند در  صحنه عملیات 
در سوریه خود را به عنوان یک عامل موثر مطرح کنند تا بتوانند سهم خود را در 
آینده و در مقابل آمریکا تامین کنند. البته نوعی خودنمایی و بی معرفتی پشــت 

اعلام این خبر بوده است.
دهقان همچنین در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آمریکایی ها می گویند پرواز 
روس ها از پایگاه هوایی نوژه نوعی نقض قطعنامه ۲۲31 ســازمان ملل است، 
گفت: این موضوع هیچ ربطی به آن قطعنامه ندارد و هیچ فروش تسلیحاتی ای 
انجام نگرفته اســت. بنا نیســت هر کاری انجام می شــود کــه برخلاف منافع 

آنهاســت بخواهند آن را غیرقانونی و غیرمنطقی جلــوه دهند و قطعا این گونه 
نیســت و آنها می توانند تحلیل های خود را ارائه دهند و ما قرار نیست طبق این 

تحلیل ها عمل کنیم.

در زمینه موشک هیچ محدودیتی نداریم
دهقان همچنین در رابطه با توان موشــکی کشور گفت: ما امروز می توانیم به 
ملتمان عرض کنیم که در زمینه موشــک ها اعم از موشــک های بالستیک، 
راکت ها و موشک های زمین به هوا هیچ محدودیتی نداریم و بر مبنای نیازی 
که نیروهای عملیاتی طرح می کنند قادریم ســلاح متناسب را طراحی و تولید 
کنیم. پیش از این فاصله زمانی از ایده تا تولید بازه زمانی 5 تا 7 سال بود اما اکنون 
این زمان را در مواردی به ۶ ماه تا نهایتا دو ســال و نیم رســانده ایم و می توانیم 

خیلی سریع طراحی، مهندسی ساخت و تولید را داشته باشیم.
وی گفت: آنچه در این زمینه ما را محدود می کند، نیاز عملیاتی ماست؛ یعنی 
با تحلیلی که از شرایط محیطی خود داریم، تهدید را شناسایی و متناسب با آن 
تهدید، برد خود را مشــخص می کنیم. در حال حاضر مــا به بردهای بلند نیاز 
نداریم چون کاربردی برای ما ندارد لذا سیســتم های مکملی نیز طراحی شده 

تا دقت اصابت این موشک ها نیز بالا برود.
دهقان در ادامه خاطرنشان کرد: قیاسی که بین تولیدات داخلی با نمونه های 
روســی آن انجام می گیرد طبیعی است چرا که سلاحی در عرصه نبرد و جنگ 
صلاحیت هــا و قابلیت های خود را نشــان داده و در ذهنیت افراد عملیاتی به 
نوعی به عنوان سلاح برتر شناخته شده است. چنین سلاحی می تواند مطلوب 
فرماندهان باشد و وقتی سلاحی در داخل ساخته می شود می گوییم در کلاس 
فلان و یا در تشابه با فلان سلاح است. بنابراین وقتی گفته می شود تانک کرار 

ما با تانک T-۹0 قابل مقایسه است، یعنی ویژگی های آن را دارد.
وزیر دفاع همچنین در رابطه با واردات ســامانه موشکی اس- 300 گفت: ما 
در بحث پدافند ارتفاع بالا و برد بلند سیستم دیگری نیاز نداریم و وقتی سامانه 
بــاور 373 را عملیاتــی و تکرار کنیم بی نیاز از خرید اس- 300 خواهیم شــد و 
چون دانش و فناوری آن از خودمان است می توانیم اگر نقصی مشاهده کردیم 
آن را اصلاح کنیم. بنابراین نیازی به خرید ســامانه دیگری مشابه اس- 300 
و سلاح های دیگر که مطرح می شود نداریم و به دنبال خرید آن نیز نیستیم.

وی همچنین توضیح داد: زمانی که بحث خرید اس- 300 مطرح بود روس ها 
محدودیتی را مطرح کردند و آن اینکه چون قرارداد اس- 300 را رییس جمهور 
روسیه لغو کرده دیگر قابل احیا نیست لذا پیشنهاد دادند که ما می توانیم سیستم 
موشــکی را تحت عنوان اس -۴00 یــا آنتی ۲500 از آنهــا دریافت کنیم که 
چون سیاســت بر این بود که ما جز اس- 300 گزینه دیگری را انتخاب نکنیم 
بنابراین همین بحث را دنبال کردیم و قرارداد را به اجرا گذاشــتیم و اکنون نیز 
طبق قرارداد پیش می رویم. قرار بر این بوده که ابتدا ما دو گردان را منتقل و دو 
گردان بعدی با یک فاصله زمانی که برای تولید مجدد لازم بود منتقل شود که 
آن دو گردان نیز تولید شــده و بازرسی ها و بازبینی ها نیز توسط ما انجام گرفته 

و در حال حمل برای انتقال به ایران است.

در حال مذاکره برای خرید جنگنده سوخو 30 هستیم
دهقــان در رابطــه با برخی اخبار منتشرشــده توســط یکی از اندیشــکده ها و 
رســانه های آمریکایی مبنی بر اینکه بخشی از سامانه موشکی اس- 300 در 
نقطه ای از شرق تهران مستقر شده اظهار کرد: اولا اینکه چه ربطی به آمریکا 
دارد که این سیستم کجا مستقر شده؟ سیستم جایی مستقر می شود که نیاز به 
پدافند با چنین سیســتمی دارد و تصمیم آن نیز بر عهده فرماندهانی است که 
مســئولیت امنیت هوایی کشور را بر عهده دارند. من فکر می کنم آمریکایی ها 
یک سری آدم بیکار دارند به اسم منافقین که اخیرا من اسم آنها را روسپی های 
سیاسی مزدور گذاشته ام. آنها یک سری خبرها به آمریکا می دهند برای اینکه 
پولی از آنها بگیرند. خیر، اینطور نیست. ما سامانه را جایی مستقر می کنیم که نیاز 
است چنین سیستمی را برای پدافندمان به کار بگیریم و این خبر دروغی است.
وی همچنین در خصوص خرید جنگنده های سوخو از روسیه اظهار کرد: قطعا 
آمریکایی ها علاقه مند نیســتند ما توان نظامی بالایی داشته باشیم اما ما برای 
تقویت نیروی هوایی خود نیاز به تعمیر جنگنده داریم. جنگنده های ما نیز عمری 
طولانــی دارند که برای جنگنده های موجودمان اقداماتی همچون عمردهی 
انجام داده ایم یعنی هواپیما کاملا باز و کاستی ها برطرف می شود و تقریبا تمام 

سیستم های این جنگنده های قدیمی به روزرسانی شده اند.
وی افزود: هواپیمای ســوخو 30 نیز یکی از جنگنده هایی است که در کلاس 
جنگنده ها هواپیمای مناســبی است و فقط روس ها آن را دارند. برای خرید، با 
روســیه صحبت کرده ایم و در حال مذاکره ایم. پاسخ منفی از آنها نشنیده ایم. 
در حال مذاکره هســتیم تا ببینیم چطور می توانیم با توجه به محدودیت ها این 
عملیات را انجام دهیم. ان شــاءالله بــه زودی خبرهای خوبی در این رابطه به 

ملت بدهیم؛ گرچه معذوراتی در این زمینه وجود دارد.


